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Szanowny panie prezydencie

w imieniu mieszkanc6w przy ulicy Jagielloriskiej 20 zwracam sig z uprzejmqproSb4 o prryl4czenie do sieci grzewczej MpEC.

Zamieszkuj4 tam starsze schorowane osoby, kt6re fizycznie nie sa w stanie nosii opal doswoich mieszkari z piwnicy czy stajenek. Mieszka tam r6wnie z tfiikaschorowanych malychdzieci' zdarzaly sig sytuacje, 2e dochodzilo do zadymienia i zaczadzenia mieszkaric6w fiednaz lokatorek byla hospitalizowana). Jest to jedyny obiekt mieszkalny na ulicy Jagielloriskiejkt6ry nie jest podl4czony do sieci grzewczej MPEC (mieszkania ognewane s4 wgglorvymipiecami' Lokatorzy nie mai4 zaleglosci ztttiqzanychz oplatami czynszu, wszystkie platnosciregulowane sq na bieZ4co.

wymiana piec6w kaflowych na ogrzewanie z MpEC przyczyni sig do poprawybezpieczeistwa oraz ulatwi loby codzi enne fu nkcj onowani e mi eszkanc6w.
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